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PARIS NOTICE NO. 13/09 

 

Issue Date: 26 June 2013 

MILLING WHEAT FUTURES CONTRACT – ADDITIONAL STORAGE CAPACITY AT DELIVERY POINT OF ROUEN, 

ADDITION OF DUNKIRK DELIVERY POINT AND CHANGE IN THE DELIVERY MONTH CYCLE 

 

Executive Summary 

This Notice informs Members of an increase in storage capacity at the delivery point of Rouen for the 

delivery of Milling Wheat from the November 2014 delivery month onwards; the addition of Dunkirk as 

a delivery point from the September 2015 delivery month; and  a change in the delivery month cycle. 

 

1. Article 11 of the Milling Wheat Futures Contract states that the transfer of the underlying goods  will 

take place in an approved silo. 

2. Following extensive market consultation, additional storage capacity will be made available in the 

existing delivery point of Rouen from the November 2014 delivery month onwards and in the new 

delivery point of Dunkirk from the September 2015 delivery month onwards. 

3. The approved delivery silos will be Senalia and Socomac in Rouen and Sica Nord-Céréales in Dunkirk. 

4. In addition to the expansion of delivery points, with effect from the September 2015 delivery month 

there will be a change to the delivery month cycle to September, December, March and May instead of 

the current November, January, March and May cycle. 

5. Members will be advised in a subsequent Notice of the date of the listing of the delivery months 

commencing September 2015 and of the duly modified  rules. 

For further information in relation to this Notice, Members should contact: 

Lionel Porte +33 (0)1 49 27 19 29 lporte@nyx.com 

 

 

 

 

 

 



2 

 

Date de diffusion: 26 Juin 2013 

CONTRAT A TERME BLE DE MEUNERIE– CAPACITE DE STOCKAGE SUPPLEMENTAIRE SUR LE POINT DE 

LIVRAISON DE ROUEN, AJOUT DU POINT DE LIVRAISON DE DUNKERQUE ET CHANGEMENT DU CYCLE DES 

ECHEANCES 

 

Sommaire 

Ce Bulletin informe les  membres du marché de l’ajout de silos de stockage supplémentaires sur le 

point de livraison  de Rouen à compter de l’échéance novembre 2014 et des suivantes ; de l’ajout de 

Dunkerque comme point de livraison à partir de l’échéance septembre 2015 ; et d’un changement du 

cycle d’échéances. 

 

6. L’article 11 de la fiche technique du contrat à terme sur le blé de meunerie indique que le transfert de 

la marchandise sous-jacente doit s’effectuer dans un silo agréé. 

7. Après consultation du marché, des capacités de stockage supplémentaires seront mises à disposition 

sur le point de livraison de Rouen à compter de l’échéance novembre 2014 et des suivantes et sur le 

point de livraison de Dunkerque à partir de l’échéance septembre 2015 et des suivantes. 

8. Les silos agréés pour la livraison du contrat à terme blé seront, à Rouen, Sénalia et Socomac et, à 

Dunkerque, la Sica Nord-Céréales. 

9. En outre, il sera procédé à un changement du cycle des mois d’échéance à compter de l’échéance 

septembre 2015, qui deviendra: septembre, décembre, mars et mai en lieu et place de l’actuel cycle  

novembre, janvier, mars et mai 

10. Les membres du marché seront notifiés par un bulletin ultérieur de l’introduction des nouvelles 

échéances à compter de septembre 2015 et des règles modifiées. 

 

 

Pour toute question concernant ce Bulletin, merci de contacter : 

 

Lionel Porte +33 (0)1 49 27 19 29 lporte@nyx.com 

 


